
Protokół Nr XLI/09 
z odbytej sesji Rady Miejskiej 

 w dniu 29 grudnia 2009r. o godz.13:00 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 

 
1.Sprawy regulaminowe 

 
Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XLI sesję Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych i przybyłych gości, oświadczyła, iŜ zgodnie z listą 
obecności, aktualnie w sesji uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu rady 15 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do 
niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca poinformowała, iŜ naleŜy zmienić kolejność  projektów uchwał 
z 4.8. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagosp. przestrzennego terenu 
napowietrznej linii 110 kV relacji Lubiechnia Wielka - Sulęcin w Gm. Rzepin 
na 4.9. Natomiast 4.9.w sprawie  studium uwarunkowań i kierunków zagosp. 
przestrzennego  Gm. Rzepin ze zmianą nr VI na 4.8. 
Ponadto Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem , czy są inne propozycje lub 
uwagi  do przedstawionego porządku obrad.  
Burmistrz Skałuba zabrał głos informując , iŜ naleŜy wycofać z porządku obrad 
projekt uchwały 4.10. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy w drodze bez 
przetargowej nieruchomości zabudowanej w udziale 35/1000 części stanowiącej 
własność Gm. Rzepin oraz 4.11. w sprawie przeznaczenia do sprzedaŜy 
nieruchomości zabudowanej w udziale 34/1000 części stanowiącej własność 
Gm. Rzepin.  
Radni nie zgłosili uwag i innych propozycji do porządku obrad. 
Natomiast przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej Pani Jolanta Karaśkiewicz  
poinformowała, Ŝe powyŜsze  projekty uchwał wycofano z porządku obrad z 
uwagi na to , iŜ lokal o którym mowa połoŜony jest w Starościnie. Jest to lokal  
spełniający wymogi lokalu socjalnego wobec czego komisja mieszkaniowa   
wnioskowała, aby wycofać projekty uchwał w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaŜy ww. lokalu , a lokal ten przydzielić osobie  oczekującej z listy 
przydziału lokali socjalnych. 
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Ad.1.3. 
Przedstawienie porządku obrad. 
Do porządku obrad uwag nie wniesiono, w związku z czym  przystąpiono  do 
głosowania. 
Za przyjęciem porządku obrad z wniesionymi zmianami głosowało  
15 radnych. 
 
 

Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca poinformowała , Ŝe radni nie wnieśli poprawek i zastrzeŜeń do  
protokołu z poprzedniej sesji w związku z czym przyjęcie protokołu poddała 
pod głosowanie. 
 

Za przyjęciem protokołu z  poprzedniej sesji głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 1.5. 
Interpelacje , wnioski , zapytania i sprawy róŜne. 
Głos zabrał radny Robert Łukaszewicz, który po raz kolejny zgłos ił problem 
oznakowania pionowego i poziomego  skrzyŜowania ul. Słubickiej  
z ul. Zachodnią i Świerczewskiego w Rzepinie. 
Nadmienił, iŜ  Starostwo w tej sprawie najprawdopodobniej  nie wypowiedziało 
się w ogóle i nic nie jest zrobione w tej materii. 
Ponadto mieszkańcy Rzepina  zwrócili się z prośbą , Ŝeby uregulować system 
drzew na cmentarzu , gdyŜ są drzewa, które mają podcięte korzenie w związku z 
czym zagraŜają bezpieczeństwu -  naleŜałoby je usunąć. Były obietnice ze 
strony burmistrza , Ŝe zostanie to zrobione jesienią jak nie będzie liści na 
drzewach , radny uwaŜa , Ŝe taka moŜliwość jest teraz dlatego prosił , aby temat 
ten załatwić i definitywnie zamknąć. 
Zgłos ił równieŜ propozycję  włączenia do ruchu jednokierunkowego  
ul. Walki Młodych - skrzyŜowanie z ul. Poznańską –skręt w ulicę W. Młodych 
jadąc od Poznania jest bardzo niebezpieczny. Prosił więc , Ŝeby przy okazji 
zmiany organizacji ruchu to uwzględnić- z tym wnioskiem zwrócił się Pan 
Damian Kuzynin prosząc , aby radny przedstawił  na sesji.  
 
Następnie głos zabrał radny Józef Olesek pytając burmistrza , czy wcześniejsze 
ustalenia dot. remontu ul.Nowotki są nadal aktualne , chodzi o dokończenie 
remontu , naleŜy dodać ,iŜ jest to droga tranzytowa. 
Odbyło się wiele spotkań m.in. z przedsiębiorcami i mieszkańcami, na których 
ustalono, Ŝe w najbliŜszych latach  zostanie zakończona inwestycja remontu 
drugiego odcinka tej drogi.  
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Poruszył takŜe po raz kolejny  problem oklejania plakatami drzew – drzewa  
praktycznie w 50% są oklejane , a nic się w tym zakresie nie robi. 
 
Ponadto głos zabrał radny Marek Radzik, który ponownie poruszył problem  
ul. Radowskiej w Kowalowie. W związku  z tym, iŜ  jest to droga wojewódzka 
prosił burmistrza jeszcze na sesji czerwcowej , aby burmistrz wystąpił z pismem 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich , Ŝeby problem ten rozwiązać poniewaŜ wielu 
mieszkańców, mieszkających przy tej drodze wychodzi bezpośrednio na ulicę , a 
schody  budynków znajdują się w pasie drogowym. 
Były obietnice ,Ŝe problem ten zostanie rozwiązany( były juŜ dyrektor w 
Sulęcinie obiecał) będzie wybudowany chodnik , a pas drogi zostanie 
przesunięty w kierunku jeziora lub teŜ będzie budowana obwodnica. 
Radny próbował dowidzieć się w urzędzie , czy jakiekolwiek działania w tym 
kierunku zostały podjęte, czy wystosowano jakiekolwiek pismo w tej kwestii. 
Jeśli było  wystosowane pismo do zarządu  to prosił o udzielenie odpowiedzi, 
co na to Zarząd Dróg Woj.? 
W jaki sposób zamierza ten problem rozwiązać, poniewaŜ coraz cięŜsze pojazdy 
przejeŜdŜają , a przy okazji budowy A2 część ruchu tranzytowego pójdzie 
właśnie tamtędy. 
UwaŜa , Ŝe naleŜałoby ten problem jak najszybciej rozwiązać , lub teŜ 
wstrzymać ruch tirów w tym rejonie- ustawić zakaz wjazdu, bo dalej tak być nie 
moŜe, gdyŜ grozi to uszkodzeniem budynków i stwarza niebezpieczeństwo dla 
ruchu drogowego. 
Poruszył takŜe sprawę wniosku, który złoŜyli mieszkańcy Radowa w sprawie 
budowy drogi (dawne domki zakładu PGR). Pytał więc jak daleko  sprawa 
została posunięta. 
Następnie radny Jarosław Dudzis w imieniu mieszkańców  
ul. Dworcowej  podziękował burmistrzowi  za wykonanie drogi prowadzącej do 
bloków przy ul. Dworcowej 8 w Rzepinie (odcinek ok.70m). 
Nadmienił , iŜ mieszkańcy są bardzo zadowoleni , składają serdeczne 
podziękowanie. Drogę wyremontowano zgodnie z obietnicą do końca br.   
Zdaniem radnego właśnie choćby  po takim kawału robiąc , moŜna by  
wyremontować wszystkie drogi w Rzepinie. 
Ponadto poruszył problem odśnieŜania dróg.  
Nadmienił, iŜ spadł śnieg i przymroziło , w związku  z tym powstał problem z 
odśnieŜaniem dróg w Rzepinie. 
Pytał więc , czy firma ,która zajmuje się odśnieŜaniem jest poinformowana , 
które drogi w pierwszej kolejności powinna odśnieŜać i czy w ogóle odśnieŜa ?.  
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UwaŜa ,Ŝe ul. Słubicka  i Poznańska , aŜ do A2 powinna być w pierwszej 
kolejności  odśnieŜana , a niestety nie była. 
Ponadto jeśli pada śnieg w nocy to firma powinna juŜ pracować  wcześnie rano i 
na bieŜąco odśnieŜać drogi. 
Następnie radna BoŜena Bulcewicz w imieniu mieszkańców Serbowa serdecznie 
podziękowała burmistrzom i radnym  za to, Ŝe dołoŜyli starań ,by droga w 
Serbowie została wyremontowana. 
 
Ad.1.6. odpowiedzi na  zgłoszone interpelacje , wnioski, zapytania i sprawy 
róŜne. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ jeś li chodzi o ul. Słubicką – droga ta nie naleŜy 
do Gminy , jest to droga Powiatowa. 
Gmina kilkakrotnie zgłaszała problem związany z tą krzyŜówką ponadto 
burmistrz osobiście rozmawiał ze Starostą – były deklaracje, Ŝe  na wiosnę 
zostaną wymalowane znaki. JednakŜe jest to zmiana ruchu , a co za tym idzie są 
teŜ procedury z tym związane , dlatego trzeba poczekać. 
Natomiast jeśli chodzi o drzewa  na cmentarzu – drzewa są korygowane. 
Gmina zwróciła się do Starostwa  z prośbą o wydanie pozwolenia na wycięcie 
duŜej ilości drzew  , Ŝeby zabezpieczyć drugą parcelę na pochówek, lecz 
otrzymała decyzję odmowną. JednakŜe Gmina będzie kontynuować ten proces. 
Jeśli chodzi o zmianę organizacji ruchu na starej części miasta – będzie 
przygotowywane opracowanie w przyszłym roku i zostanie objęta całość starego 
miasta. 
Sprawa remontu ul. Nowotki – z przykrością burmistrz stwierdził, iŜ projekt 
„Schetynówki” nie zdobył akceptacji Wojewody  w związku z czym  gmina 
stara się , jak gdyby wpiąć ten remont w budŜet gminny, poniewaŜ 
„Schetynówka” nie objęła dalszej części budowy  ul. Nowotki w Rzepinie.   
 
Problem wieszania plakatów na drzewach-  co jakiś czas są wysyłani 
pracownicy   interwencyjni , aby usunąć plakaty  z drzew. JednakŜe w dalszym 
ciągu mieszkańcy wieszają – jest to bolączka gminy. 
Sprawa ul.Radowskiej w  Kowalowie – burmistrz niejednokrotnie przy okazji 
spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg Woj. temat ten podnosił , lecz  
rozwiązanie tego problemu jest trudne. 
Budowa obwodnicy Kowalowa wypadła z realizacji , burmistrz będzie 
ponownie powracał do tematu , by nakłonić Zarząd Dróg Woj.  Ŝeby nadal 
zadanie weszło do realizac ji. 
Jeśli chodzi o drogę w Radowie – na spotkaniu z mieszkańcami temat ten 
poruszano – jednakŜe  priorytetem stała się sprawa wybudowania boiska , 
dlatego w pierwszej kolejności będzie budowane boisko. 
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Podziękował  równieŜ mieszkańcom  ul. Dworcowej za złoŜone podziękowanie  
za wykonanie remontu odcinka drogi prowadzącej do bloków, co prawda nie 
jest do końca wykonana , lecz przy okazji budowy autostrady firma Strabag 
wykonała ten odcinek drogi. 
JednakŜe burmistrz obiecał mieszkańcom , Ŝe na wiosnę przyszłego roku remont 
zostanie dokończony - jest kwestia podniesienia studzienek 
telekomunikacyjnych.   
Jeśli chodzi o odśnieŜanie dróg – gmina podpisała umowę z Firmą FEMAR, być 
moŜe praca, którą wykonuje firma jest nie zadawalająca , lecz gmina moŜe 
ewentualnie formą nacisku reagować ,  kontrakt jest podpisany na 3 lata – w 
zakres prac wchodzi  odśnieŜanie i sprzątanie miasta. 
Podziękował równieŜ za złoŜone podziękowanie  mieszkańcom Serbowa. 
NaleŜy nadmienić , iŜ gmina wykonała tę drogę w porozumieniu z Agencją 
Własności Rolnej Skarbu Państwa   - jest to pewien sukces- dodaje. 
  
Ponownie głos zabrał radny Robert Łukaszewicz informując , iŜ nie chodzi o 
zmianę organizacji ruchu , bo zanim zostanie ona zmieniona to trochę potrwa , 
lecz o ustawienie następujących znaków :„zakaz wyprzedzania; „skrzyŜowanie”; 
„ przejście dla pieszych” – swego czasu ww. znaki były  i funkcjonowały ,lecz 
teraz zniknęły. 
Burmistrz wyjaśnił, iŜ kaŜda forma ustawienia znaków czy to poziomych , czy 
pionowych wiąŜe się  z tym  , Ŝe musi być opracowana dokumentacja. 
Radny Łukaszewicz wyjaśnił, Ŝe znaki te były.  Zdaniem radnego powinny być 
tylko ustawione, bo tam się nic nie zmieniło.  
PoniewaŜ na tym odcinku drogi jest niebezpiecznie , bo zwiększył się  ruch 
cięŜarówek , gdyŜ powstał drugi kompleks stacji paliw i Ŝeby nie doszło do 
tragedii naleŜałoby te znaki ponownie ustawić. 
Burmistrz Skałuba zobowiązał się , Ŝe temat ten sprawdzi, lecz potwierdził 
swoją wypowiedź , Ŝe kaŜde ustawienie znaków  wymaga akceptacji danego 
organu. 
Wobec czego jeśli te znaki zniknęły to one się pojawią-dodaje. 
 
Radny Łukaszewicz sprostował równieŜ sprawę drzew na cmentarzu – chodziło 
o drzewa , które były zaznaczone do wycięcia , a nie zostały wycięte , radnemu 
nie chodziło o wycięcie drzew na nowej części cmentarza , lecz o drzewa 
którym zostały podcięte korzenie, a drzewa nie zostały usunięte – jest to kwestia 
3-4 drzew. 
 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, Ŝe jeŜeli chodzi o korektę drzew , naleŜy to do 
burmistrza  więc nie ma Ŝadnego problemu –jeśli były zaznaczone 
- zadeklarował Ŝe będą wycięte. 
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Ponownie głos zabrał  radny Radzik informując , iŜ problem ul. Radowskiej w 
Kowalowie był poruszany od poprzedniej  kadencji rady. 
Jeszcze przed wakacjami radny problem ten poruszył prosząc burmistrza , aby  
przedłoŜyć na piśmie do Zarządu Dróg Woj.  
Wobec czego pytał , czy problem został przedłoŜony na piśmie do ZDW, czy teŜ 
nie, bo taka luźna dyskusja nie nadaje sprawie biegu administracyjnego. 
Radny chciałby , Ŝeby problem ten został poruszony , poniewaŜ dwa latem temu 
mieszkańcy złoŜyli protest do gminy - otrzymali równieŜ odpowiedź. 
Mieszkańcy wierzą , Ŝe sprawa zostanie załatwiona  tak, Ŝeby nie trzeba było 
ponownych protestów pisać. 
PoniewaŜ jest czas na  uchwalanie budŜetu, w związku  z czym zadanie to 
moŜna uwzględnić w budŜecie Zarządu Dróg Woj. - dodaje. 
 
W związku z powyŜszym głos zabrał burmistrz Sławomir Dudzis informując, iŜ  
Kowalów jest  specyficzną miejscowością jeśli chodzi o pisanie protestów. 
Właśnie dzięki tym protestom wiele rzeczy nie zostało zrealizowanych. 
Poza tym gmina ustaliła pewne priorytety , Ŝeby realizować na  terenie Rzepina 
tj.: 

1. Remont ul. Kilińskiego w Rzepinie, 
2. Budowa ronda przy ul. Mickiewicza – Woj. Polskiego- Słubicka, 
3. Dokończenie obwodnicy Rzepina. 

Stwierdzić naleŜy , iŜ udało się zrealizować remont ul. Kilińskiego wartość 
robót  ok.4 mln. zł. 
Jest równieŜ nadzieja , Ŝe na wiosnę ruszy druga inwestycja –budowa ronda 
 - wartość inwestycji ok.2 mln. zł. 
Ponadto są przyrzeczenia i rozpoczęły się prace projektowe na  dalszy  ciąg 
budowy obwodnicy – wartość ok.10 mln.zł.  
Gmina  trzyma się tych priorytetów, jednakŜe burmistrz na kaŜdym spotkaniu  
porusza problem drogi ul. Radowskiej w Kowalowie. 
Natomiast burmistrz nie naciska, bo Zarząd Dróg Woj. to nie tylko gmina 
Rzepin. Patrząc na wartości  inwestycji zrealizowanych i zatwierdzonych , to 
gmina  nie powinna narzekać i nie powinna w ten sposób naciskać ,  gdyŜ 
przynosi to efekt odwrotny. 
Podał  przykład dlaczego przynosi efekt odwrotny w Kowalowie - dwa lata temu 
był przeprowadzony remont drogi wojewódzkiej , przy tej okazji były połoŜone 
na całej  długości chodniki. 
W pewnych miejscach nie były zaplanowane , lecz w uzgodnieniu z zarządem 
zostało zrealizowane, na które zarząd musiał wyasygnować dodatkowe 
pieniądze. 
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Natomiast po zakończeniu inwestycji Zarząd otrzymał protest od mieszkańców 
Kowalowa  Ŝe „ wszystko co zostało zrobione jest zrobione źle i nie potrzebnie  
zrobione”. 
Dlatego jest takie , a nie inne podejście dyrekcji Zarządu Dróg Woj. 
Ponadto miała być realizowana zatoczka , miał być realizowany chodnik przy 
szkole, a nie zostały wykonane tylko dlatego,  Ŝe wpłynął protest mieszkańców. 
Burmistrz  uwaŜa, Ŝe warto czasem się zastanowić nad tym , czy protesty 
odniosą właściwy skutek. 
Burmistrz Dudzis uwaŜa ,Ŝe postępowanie gminy , akurat w tym względzie 
odnosi efekty. 
 
Natomiast radny Radzik uwaŜa , Ŝe chodniki w Kowalowie istniały, zostały   
jedynie podniesione krawęŜniki , natomiast protest złoŜyła tylko jedna osoba.  
JednakŜe Kowalów w ciągu tej drogi został najgorzej potraktowany  przez 
Zarząd Dróg Woj. poniewaŜ w Ośnie, Słubicach , czy Kunowicach zostało 
wykonane wszystko kompleksowo. 
Zdaniem radnego  temat ul. Radowskiej w Kowalowie nie jest podejmowany, 
poniewaŜ kosztem inwestycji w Kowalowie są realizowane inwestycje  w 
Rzepinie. 
 
Następnie Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ rok temu została zrealizowana dość 
duŜa inwestycja drogowa- gminna. Po wielu bojach z Agencją Nieruchomości 
Rynku Rolnego zrobiono drogę asfaltową wykonano wszystkie chodniki, a   
reakcja mieszkańców była podobna jak do ZDW – były same protesty.  
Przykro jest  burmistrzom jeśli przyjeŜdŜają do danej miejscowości, a 
mieszkańcy  straszą , Ŝe ściągną telewizję , bo w pewnej części asfaltu stoi 
kałuŜa. Naprawdę  przykro jest  burmistrzom , gdyŜ starają się wykonać dane 
inwestycje , a potem są przykre tego efekty. 
 
Ad.2. Nadania tytułu „Ambasador Rzepina 2009”. 
 
Przewodnicząca Rady Barbara Szostak  poinformowała , iŜ tytuł „Ambasador 
Rzepina 2009” przyznawany jest przez Burmistrza Rzepina  osobom, 
instytucjom oraz organizacjom pozarządowym, które swoją postawą, 
działalnością w sposób szczególny przyczyniają się do promocji gminy 
Rzepin,  takie wyróŜnienia będą przyznawane co roku. 
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„Ambasadora Rzepina 2009” otrzymały następujące osoby: 
Pani Zofia  Rosołek, Pan Damian  Utracki, Pan Andreas Bogdański 
oraz Rzepin. net- Marek Pych i Adam Szulczewski. 
Następnie odczytała charakterystykę ambasadorów Rzepina 2009-która stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto burmistrz Andrzej Skałuba wraz z Przewodniczącą Barbarą Szostak z 
okazji 680-lec ia powstania Miasta i Gminy  Rzepin wręczyli okolicznościowe 
pamiątki dyrektorom podległych gminie jednostek. 
 
Ad.3. Sprawozdanie burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 
 
Burmistrz Skałuba  poinformował, iŜ między sesjami odbył  spotkanie z 
dyrektorem Agencji Własności Rolnej z Ośna Lub. 
Spotkanie z Dyrektorem Powiatowej Inspekcji Pracy z Gorzowa Wlkp. 
Dokonano podpisania umowy z bankiem millenium – pokrycie zobowiązań 
wynikających  z kredytu na  realizację  inwestycji dot. budowy kanalizacji 
i termomodernizacji.  
Spotkanie z wykonawcą  inwestycji pn. „Termomodernizacja obiektów 
oświatowych”. 
Spotkanie z projektantem modernizacji stadionu przy ul. Poznańskiej w 
Rzepinie. 
Spotkanie opłatkowe ze Starostą Powiatu Słubickiego. 
Spotkanie z wykonawcą inwestycji pn. ”Moje Boisko –Orlik 2012”. 
Spotkanie organizacyjne  Sztabu Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 
Ponadto dokonano podsumowania i zakończenia roku budŜetowego –pisemna 
informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca o godz. 13.47  ogłosiła przerwę w obradach. 
Po przerwie o godz.14.00 wznowiono obrady. 
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Ad.4.Podjęcie uchwal w sprawie: 
 
Ad.4.1. zmian budŜetu i w budŜecie. 
Skarbnik Gminy Helena Dziemidowicz poinformowała , iŜ są dodatkowe 
zmiany w budŜecie, gdyŜ gmina otrzymała z Min. Finansów  środki na 
uzupełnienie dochodów gminy w kwocie 94.548 zł., które  wejdą w nadwyŜkę 
budŜetową, wobec czego  po zmianach  dochody będą zwiększone   
o 154,.652, 39 z  tego dochody bieŜące : 87.652,39 ; dochody majątkowe 
67.000zł. – sprzedano więcej działek niŜ zaplanowano na br. 
Automatycznie zwiększają się wydatki o taką samą wartość -154.652,39 z tego: 
wydatki bieŜące zwiększają się  o 144.367,28 zł. 
Wydatki na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń zwiększone o 9.485,11 
i wydatki majątkowe zwiększenie o 800 zł. 
Dokonano równieŜ drobnych przesunięć  w budŜetach w jednostkach 
pomocniczych. 
Wydatki  na programy i projekty – głównie chodziło o zmianę kursu EURO do 
dwóch projektów pn.”5-lat współpracy gminy Rzepin z Hoppegarten” oraz 
„Rzepin Nasza Mała Ojczyzna”. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Ad.4.2. 
Uchwalenia budŜetu  Miasta i Gminy Rzepin na 2010r. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pozytywną opinię składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie uchwały  
budŜetowej Miasta i Gminy Rzepin na 2010r. wraz z objaśnieniami oraz 
informacją o stanie mienia komunalnego. Następnie W-ce Przewodniczący 
Robert Łukaszewicz odczytał równieŜ pozytywną opinię  składu orzekającego w 
sprawie moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetowego oraz  prognozie 
kształtowania się długu publicznego. 
Ponadto Przewodnicząca Rady  poprosiła o przedstawienie opinii 
przewodniczących poszczególnych komisji: 
Przewodniczący Komisji Oświaty -p. Grzegorz Kazieczko poinformował,  
iŜ komis ja na posiedzeniu zapoznała się z projektem budŜetu - nie wypracowała 
opinii. 
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Przewodnicząca Komis ji Mieszkaniowej- p. Jolanta Karaśkiewicz 
poinformowała , iŜ komisja równieŜ nie wypracowała opinii -zapoznała się z 
projektem budŜetu. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa- p. Andrzej Udziela poinformował, iŜ 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budŜetu na 2010r. 
 

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa- p. Jarosław Dudzis poinformował, iŜ 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budŜetu na 2010r. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iŜ  komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt budŜetu na 2010r. 
 
Przewodniczący komisji BudŜetu – p. Józef Olesek poinformował , iŜ komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt budŜetu na 2010r. 
 

Następnie Pani Skarbnik wyjaśniła, iŜ w części opisowej wprowadzono korekty, 
dlatego wystąpiły nieścisłości między uchwałą budŜetową ,  a opisem poniewaŜ 
„opisówka” była kilkakrotnie zmieniana. 
Natomiast jeśli chodzi o budŜet – gmina planuje dochody na 2010r. w 
wysokości 27.721.362,54zł. a wydatki 30.841.251,57zł. 
Jeśli chodzi o przychody, które są źródłem pokrycia deficytu budŜetowego w 
wysokości 4.793.878,03  z tego poŜyczka na wyprzedzające finansowanie 
zadania z PRO na zagospodarowanie terenu wokół szkoły w Kowalowie  
- 479.346zł. 
Kredyty na sfinansowanie zadań inwestycyjnych z udziałem środków 
pochodzących z budŜetu UE na wkład własny , są to środki na budowę 
kanalizacji – 1.632.925,03. 
Kredyt termomodernizacyjny  na dwa budynki mieszkalne połoŜone przy ul. 
Woj. Polskiego i ul. Boh. Radzieckich 224.607zł.  
PoŜyczka  na sfinansowanie zadań inwestycyjnych ze środków  budŜetu UE na 
wkład własny z Woj. Funduszu na  budowę kanalizacji 597.000zł.  i kredyt na 
sfinansowanie deficytu budŜetowego  inwestycji, które nie mają pokrycia w  
dochodach – 810.000zł. oraz zaplanowano wolne środki w wysokości 
850.000zł. Jest jednak nadzieja , Ŝe jak zostanie zamknięty rok i  wszystko 
będzie zaksięgowane to wystąpi nadwyŜka budŜetowa. 
Rozchody 1.473.989zł. – rozchodami są spłaty kredytów i poŜyczek i na to 
składa się poŜyczka z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
PoŜyczka ta będzie zaciągnięta przez gminę poprzez BGK –jest to poŜyczka z 
budŜetu Państwa i jak zadanie zostanie zrealizowane  to zostanie zwrócona z 
budŜetu Państwa dla BGK. 
Spłata  poŜyczki  z Wojewódzkiego Funduszu w kwocie 105.150zł. oraz spłata 
pozostałych kredytów w kwocie 194.060zł. 
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Następnie zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań, poniewaŜ materiały 
dostarczono radnym duŜo wcześniej, poza tym budŜet był analizowany na 
kaŜdej komisji w związku z czym moŜe są pytania do projektu budŜetu na 
2010r. 
 

Wobec powyŜszego Przewodnicząca otworzyła dyskusję na powyŜszy temat. 
 

Głos zabrał radny Grzegorz Kazieczko informując , iŜ ma zastrzeŜenia do 
realizacji inwestycji pn. „Remont placu u zbiegu ul. Al. Wolności i Dworcowa” 
– jest to kwota 510.000zł. 
Nie jest przeciwny takiej inwestycji , aczkolwiek uwaŜa , Ŝe rok 2010 nie 
pozwala jeszcze  na realizację  tego typu inwestycji tzn. budowa fontanny i 
rozbudowa parku. 
Zdaniem radnego są pilniejsze inwestycje w gminie do wykonania , szczególnie 
budowa dróg gminnych m.in. dokończenie remontu ul. Nowotki, budowa ulic  
na  Osiedlu Leśnym oraz remont  wielu innych dróg w gminie. 
Jednym  z przykładów jest podjazd przy ul. Dworcowej 35 jest w tragicznym 
stanie – w związku z czym jeśli zostałby wykonany to mieszkańcy byliby 
bardziej zadowoleni z tego  , niŜ z fontanny. 
 

Wobec czego złoŜył wniosek formalny o przeznaczenie kwoty 510.000zł w 
całości na  remont dróg gminnych w Rzepinie. 
 

Nadmienił, iŜ jest to w pewnym sensie inwestycja zaliczająca się do działalności 
kulturalnej – park-fontanna. 
Podkreślić naleŜy, Ŝe jak gdyby inwestycje na cele kulturalne wykonano w 
znacznej wysokości w gminie np. MDK, budowa stadionu, budowa  boisk 
„Orlik 2012”, termomodernizacja obiektów oświatowych są to  potęŜne nakłady 
właśnie na cele kulturalno – oświatowe.  Dlatego zdaniem radnego sprawą 
priorytetową powinno być łoŜenie środków na drogi gminne. 
Trudno radnemu wyobrazić sobie mieszkańców zadowolonych  z budowy 
fontanny idąc z wózkiem po błocie. 
 
Następnie głos zabrał radny Andrzej Pych twierdząc, iŜ  budŜet zawiera duŜo 
liczb, które cięŜko przetrawić. 
RównieŜ cięŜko będzie spłacać kredyty , poniewaŜ nie podwyŜszono stawek za 
podatki na 2010r. wręcz podatki się zmniejszyły, co na pewno odniesie 
negatywny  skutek w spłacie rat, co prawda o tym , Ŝeby nie podwyŜszać 
podatków zdecydowali radni i burmistrz. 
Niemniej jednak radni mieli duŜo propozycji do projektu budŜetu na 2010r. 
a propozycje radnych to równieŜ propozycje wyborców, których reprezentują. 
NaleŜy dodać , Ŝe burmistrz równieŜ reprezentuje mieszkańców i swoich 
wyborców. 
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Aczkolwiek róŜnica pomiędzy burmistrzem , a radnymi jest taka , Ŝe burmistrz 
moŜe wykorzystać radę jako narzędzie do realizacji swoich planów i obietnic 
wyborczych. 
Natomiast radni propozycje składają, a odzwierciedlenia w budŜecie 
nie ma. 
Zdaje sobie sprawę,  Ŝe za chwilę burmistrz wymieni inwestycje, które juŜ 
rozpoczęto tj. budowa kanalizacji starego miasta i Starościna , 
termomodernizacja obiektów oświatowych, budowa boisk „Orlik-2012”, 
modernizacja stadionu itp. są to duŜe przedsięwzięcia ,na które mieszkańcy 
oczekiwali. 
Radny zgadza się z całą stanowczością , Ŝe ww. inwestycje są potrzebne gminie, 
lecz inwestycja zapisana w budŜecie 2010 pn. ” Remont skweru przy ul. 
Dworcowej i Al. Wolności „ za kwotę 510.000 zł. zdaniem radnego jest lekką 
przesadą. 
Radny Pych uwaŜa, iŜ połowa kwoty wystarczyłaby na wykonanie tego zadania, 
natomiast drugą połowę kwoty moŜna by przeznaczyć  na realizację wniosków 
złoŜonych przez radnych np. zakup  toalety i zamontowanie jej na starym 
mieście – koszt ok. 30.000 zł. 
Poza tym przy ul. Poznańskiej przebiega  ścieŜka pieszo-rowerowa, a po drodze 
znajduje się studnia artezyjska „Źródełko”, wobec czego wystarczyłoby zakupić  
4 ławki i dwie lampy – byłoby to wspaniałe miejsce odpoczynku dla 
rowerzystów i osób zmierzających na plaŜę  w sezonie letnim – koszt  
ok. 10.000zł. 
Przykładów moŜna by mnoŜyć pod kontem realizacji inwestycji za kwotę  
510 tys.zł. bo kaŜdy radny swoje propozycje składał. 
Przychyla się równieŜ  do złoŜonego wniosku przez radnego Kazieczko o 
wykreślenie zadania w kwocie 510.000zł. 
 
Wobec czego złoŜył wniosek formalny  o dopisanie do  inwestycji  
„remont skweru „ - wykonanie i zagospodarowanie  terenu  przy źródełku 
połoŜonym przy ul. Poznańskiej w Rzepinie, Ŝeby kwota 510.000zł. nie 
pochłonęła w całości tylko remontu skweru. 
 

Ponadto głos zabrał radny Jarosław Dudzis informując, iŜ komisja wnioskowała, 
aby ująć w budŜecie pewne propozycje, które jednak  nie zostały ujęte. 
Z przeprowadzonej rozmowy z burmistrzem wynikało, Ŝe stopniowo będą 
robione drogi w Rzepinie. Sugerował więc , Ŝeby chociaŜ m.in. mieszkańcy  
ul. Wrzosowej doczekali się budowy drogi. 
Prosił więc burmistrza o potwierdzenie tego. 
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Poruszył takŜe sprawę bezpieczeństwa na ul.Słubickiej (często poruszana) – 
zainstalowanie fotoradaru  po to ,Ŝeby  kierowcy zmniejszali prędkość. 
 
Sugerował równieŜ , Ŝeby rozszerzać monitoring w Rzepinie. 
UwaŜa , Ŝe jeszcze jedna kamera na starym mieście przydałaby się, 
poza tym potrzebne są kamery w okolicy banku i targowiska.  
Prosił więc burmistrza , aby odniósł się do tego- z uwagi na to choćby, Ŝe Ŝadna 
z propozycji, które  komisja wnioskowała nie znalazła się w budŜecie na 2010r. 
 
Następnie głos zabrał radny Robert Łukaszewicz informując, iŜ budŜet na 2010r. 
przygotowany jest skrupulatnie i bardzo dobrze , nie ma Ŝadnych uwag. 
Jak wynika kilku radnych ma tylko zastrzeŜenia i uwagi dot. tylko jednego 
zadania, które ma być zrealizowane za 510.000zł. Radny równieŜ uwaŜa ,  Ŝe za 
te pieniądze moŜna wykonać wiele mniejszych zadań , które będą cieszyły 
mieszkańców. 
Jest to miejsce  , które tak do końca niewiadomo , czy będzie wykorzystane jako 
park rozrywki, gdyŜ jest to bardzo  mały plac otoczony drogami w związku  z 
czym jest to miejsce niebezpieczne do zabawy dla dzieci. 
Aczkolwiek miejsce to byłoby na pewno atrakcyjne  , lecz kilka lat temu 
zakładano pomysły i projekty funkcjonowania gminy  za obecnej radny i  o tym 
punkcie nie było w ogóle mowy. 
Pomysł zrodził się w ub. burmistrz ze swoimi pracownikami wykonał na dzień 
dzisiejszy  ponad 100%  normy jaką miał wykonać , to co zostało zakładane 
zostało wykonane , nawet więcej niŜ spodziewano się. 
Inwestycje , które są realizowane , są to inwestycje o których kiedyś mówiło  
się  , Ŝe dobrze byłoby to zrobić , w chwili obecnej są realizowane i zostaną 
zakończone. 
Zakończono równieŜ inwestycje, które rozpoczęto wcześniej , które naleŜało 
zakończyć siłą budŜetu – udało się i jest wszystko super. 
JednakŜe na tym etapie gmina nie powinna robić sobie pomnika akurat w tym 
miejscu Rzepina tylko naleŜałoby dokończyć drogi i te malutkie miejsca o 
których wspominają radni , Ŝeby to było przyjemne dla mieszkańców Rzepina , 
a park rozrywki niech znajdzie  miejsce do realizacji w  kolejnym  budŜecie 
moŜe będzie więcej pieniędzy , które spłyną juŜ po sfinansowaniu wszystkich 
inwestycji i gdy UE zwróci. 
Następnie głos zabrał Burmistrz Skałuba  informując, iŜ jest wiele zadań , 
których rada nie nadrobi – są to  zaniedbania  poprzednich rad. 
JednakŜe burmistrz uwaŜa , iŜ na jedno i na drugie zadanie powinny znaleźć się 
pieniądze.  
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Przebudowa skweru planowana była w 2009r. jednakŜe z uwagi na róŜnego 
rodzaju inne  inwestycje budowa ta zastała zaniechana. 
Zdaniem burmistrza jest to punkt dość znaczny w Rzepinie , gdyŜ duŜo obcych 
ludzi przyjeŜdŜa. 
Swego czasu padały równieŜ pytania w jakim celu  „Jeleń” był robiony , w 
chwili obecnej , osoby przebywające w Rzepinie robią sobie pamiątkowe 
zdjęcia –  jest on wizytówką miasta. 
UwaŜa , Ŝe naleŜy ten skwer takŜe zrobić, a pieniędzy powinno wystarczyć i na 
jedno i na drugie zadanie. 
 

Burmistrz Dudzis dodaje , Ŝe jeśli chodzi o spłatę kredytu ,  jak wszystkim 
wiadomo spłacanie kaŜdego kredytu „boli”. 
Natomiast nie ma  obaw gmina jest w stanie spłacić kredyty , które zaciągnęła, a 
Ŝeby zaciągając kredyty musiała mieć akceptację RIO , Instytucji finansowych i 
banków, wobec tego w spłacaniu kredytów obaw nie ma , choć nie będzie lekko. 
 

Nadmienił równieŜ, iŜ gmina nie jest w stanie zrealizować wszystkich 
wniosków, budŜet -  moŜna porównać do portfela rodzinnego . 
JednakŜe zgadza się z wypowiedzią radnego Kazieczko , Ŝe naleŜy budować 
drogi, lecz gdyby zabezpieczyć nawet 10 mln. zł na drogi to i tak nie zaspokoi  
wszystkich potrzeb , nasuwa się więc pytanie, czy wszystkie pieniądze kierować 
na remonty dróg , a pozostałe potrzeby pozostawić na boku. 
Burmistrz załoŜył , Ŝe jednak będzie systematycznie  robić drogi , co juŜ dał 
temu wyraz , gdyŜ w przeciągu 3-ch lat wykonano duŜo dróg. 
UwaŜa, Ŝe radni nie mogą zarzucić burmistrzom , Ŝe  mało się robi w tej materii, 
poza tym Rzepin zasługuje na to , Ŝeby był coraz ładniejszy. 
Po zakończeniu tej inwestycji są plany realizacji następnej  , która będzie 
równieŜ upiększać Rzepin np. promenada , stare miasto i wiele innych miejsc. 
Dlatego naleŜy wypośrodkowywać  , bo wszystkich potrzeb nie da się 
zaspokoić. 
Więcej uwag i pytań do budŜetu na 2010r. nie zgłoszono. 
 

Wobec czego Przewodnicząca  poinformowała, iŜ zostały zgłoszone dwa 
wnioski formalne radnego G.Kazieczko i radnego A. Pycha. 
 
Za najdalej idący wniosek uwaŜa wniosek  radnego Kazieczko- Ŝeby kwota 
510.000zł w całości została przeznaczona na cele drogowe w gminie. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych (G.Kazieczko, St.Waszczyszyn, 
M.Radzik i R.Łukaszewicz)  10 było przeciw (A.Adamski, 
B.Bulcewicz, G.Oczyński, J.Olesek, J.Karaśkiewicz, A.Pych, J.Rycerz, 
B.Szostak A.Udziela, D.Wąsowicz),  1 się wstrzymał ( J.Dudzis). 
W wyniku głosowania wniosek radnego Kazieczko został odrzucony. 
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Burmistrz Dudzis nadmienił, iŜ jeś li chodzi o wniosek radnego Pycha – 
studzienka artezyjska – gmina wykonała wstępny projekt tej studzienki , lecz  
zdecydowano , Ŝeby zrobić to bardziej profesjonalnie i  planuje  umieścić to  
w projekcie z grupy małych projektów PROW-u , bo od ub. roku gmina jest w  
Lokalnej Grupie Działania- Fundacja Zielonej Doliny Odry i Warty. 
W związku z czym jest moŜliwość korzystania z małych projektów tzn. jest 
moŜliwość uwzględnienia  Rzepina, bo większość projektów jest dla 
miejscowości do pięciu tysięcy natomiast małe projekty, gdzie dofinansowanie 
wynosi  do 25 tys. mogą być realizowane w miejscowościach do 20 tys. 
mieszkańców – dlatego gmina chce skorzystać z tego projektu realizując 
jednocześnie tą niewielką inwestycję, jaką jest zagospodarowanie terenu wokół 
źródełka. 
Burmistrz przychyla się do propozycji radnego Pycha , bo jest to fajna sprawa, 
lecz  kwota 10.000zł będzie duŜo za mała. 
Burmistrz równieŜ zastanawiał się nad ustawieniem toalety na starym mieście 
i być moŜe równieŜ skorzystania z pieniędzy ww. projektu gdyŜ łatwiej moŜna 
zdobyć pieniądze z projektu , niŜ w Urzędzie Marszałkowskim. 
 
Ponownie głos  zabrał radny Pych informując, iŜ niczemu nie przeszkadza  jeśli 
do zadania za 510.000zł. zostanie dopisane jeszcze zagospodarowanie źródełka , 
bo wkład gminy i tak jakiś musi być. 
Burmistrz wyjaśnił, Ŝe 70% kwoty -to wkład UE , a pozostała część jest gminy. 
Wobec czego radny uwaŜa , Ŝe w kwocie 510.000zł. byłyby zabezpieczone juŜ 
środki gminne na ww. zadanie. 
 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ jeśli projekt przejdzie jest to równoznaczne , Ŝe 
pieniądze gminne teŜ będą. 
 
Za wnioskiem radnego Pycha – o dopisanie do inwestycji budowy skweru 
przy ul. Al. Wolności „  zagospodarowanie terenu wokół studni artezyjskiej 
przy ul. Poznańskiej - głosowało 3 radnych ( A.Pych, A.Udziela, J.Olesek) , 
11 było przeciw (A.Adamski, B.Bulcewicz, G.Oczyński, J.Dudzis, 
J.Karaśkiewicz, G.Kazieczko, R,Łukaszewicz, M.Radzik, B.Szostak,  
St. Waszczyszyn, D.Wąsowicz)  radna J. Rycerz wstrzymała się. 
Wobec czego wniosek radnego Pycha został odrzucony. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta i Gminy 
Rzepin na 2010r. głosowało 15 radnych. 
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Ad.4.3.  
Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych na 2010r. w Gminie Rzepin. 
 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka wyjaśniła iŜ projekt uchwały był przedmiotem pracy 
komisji , wobec czego zwróciła się o zadawanie ewentualnych pytań.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały glosowało 15 radnych. 
 
Ad.4.4.  
Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2010-2013 dla gminy Rzepin. 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka wyjaśniła, iŜ projekt uchwały był przedmiotem pracy 
komisji , wobec czego zwróciła się o zadawanie ewentulanych pytań.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
 
Ad.4.5. 
Przeprowadzenia kontroli  gospodarowania mieniem gminnym posiadanym 
przez sołectwa Gm.Rzepin. 
Pani Ewa Sierant-Lipnicka wyjaśniła, iŜ projekt uchwały był przedmiotem 
komisji , wobec czego prosiła o pytania.  
Pytań nie zgłoszono. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Ad.4.6. 
Przyjęcia  programu współpracy  Gm. Rzepin  z organizacjami  
pozarządowymi w 2010r. 
 
Pani Aleksandra Zielińska wyjaśniła , iŜ  program został omówiony na 
komisjach , wobec czego moŜe są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
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Ad.4.7. 
Przeprowadzenia wyborów uzupełniających członków rady sołeckiej w 
Lubiechni Wielkiej. 
Burmistrz Dudzis wyjaśnił, iŜ wpłynęła pisemna rezygnacja dwóch członków 
rady sołeckiej , dlatego naleŜy uzupełnić liczebność rady sołeckiej. 
Ponadto zwrócił się do sołtysa Lubiechni Wielkiej , poniewaŜ jest kwestia 
jednego jeszcze członka rady sołeckiej , który wymeldował się z pobytu stałego 
w Lubiechni Wielkiej , pytał więc czy zamieszkuje w Lubiechni Wielkiej. 
Sołtys potwierdził, Ŝe nie zamieszkuje. 
Wobec czego radca prawny wyjaśnił, iŜ naleŜy wprowadzić autopoprawkę do  
projektu uchwały , Ŝe uzupełnia się o trzech członków rady sołeckiej. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Ad.4.8. 
Studium uwarunkowań i kierunków zagosp. przestrzennego Gm.Rzepin ze 
zmianą nr VI. 
 
Pani ElŜbieta Wiśniewska poinformowała, Ŝe na komisjach projekt uchwały był 
omawiany , wobec czego moŜe są pytania. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
 
Ad.4.9. 
Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
napowietrznej linii 110 kV relacji Lubiechnia Wielk a-Sulęcin w 
Gm.Rzepin. 
 
Pani ElŜbieta Wiśniewska poinformowała, Ŝe na komisjach równieŜ projekt 
uchwały był omawiany , wobec czego moŜe są pytania. 
Jednocześnie nadmieniła  , iŜ na podstawie ustawy o planowaniu i zagosp. 
przestrzennym winna zostać ustalona stawka procentowa , która słuŜy naliczaniu 
jednorazowej opłaty od wzrostu wartości nieruchomości. 
W imieniu burmistrza proponuje się stawkę w wysokości 30%. 
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Z pytaniem zwrócił się radny J.Dudzis prosząc o szczegółowe wyjaśnienie , jeśli 
chodzi stawkę procentową. 
Na to pytanie odpowiedziała Pani Ewa Mendel- przedstawiciel projektanta 
planu wyjaśniając , iŜ kaŜdy plan musi zawierać katalog obowiązujących ustaleń 
i stawka procentowa jest jedną z obowiązujących ustaleń, które musi być 
zapisana w planie. 
W § 33 projektu uchwały jest napisane, Ŝe ustala się stawkę procentową słuŜącą 
naliczeniu jednorazowej opłaty od wzrostu wartości nieruchomości i ustawa  o 
planowaniu przestrzennym  mówi , iŜ maksymalnie Rada  moŜe podjąć stawkę 
w wysokości 30% wzrostu wartości nieruchomości. 
Czyli , jeŜeli po uchwaleniu planu działka zostanie zbyta przez  którą przechodzi 
linia, wówczas burmistrz jako organ naliczający opłatę planistyczną wydaje 
decyzję o ile wzrosła wartość  i czy rzeczywiście wzrosła wartość działki. 
Natomiast jeśli wzrosła wartość działki w związku z uchwaleniem planu to 30% 
wzrostu wartości działki potencjalna osoba ma obowiązek  wpłacić do budŜetu 
gminy. 
 

Z pytaniem więc zwrócił się  radny Kazieczko, czy tylko w momencie 
sprzedaŜy gruntu jest naliczana opłata , czy automatycznie po uchwaleniu planu. 
 
Pani Ewa Mendel odp. , Ŝe  tylko w momencie zbycia działki. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 
 
Ad.5 
Sprawozdanie  przewodniczących komisji o pracy między sesjami. 
 

W tym punkcie głos zabrał Przewodniczący Komisji BudŜetu…  Józef Olesek 
informując, iŜ komisja na koniec roku  dokonała wizytacji obiektów , które są w 
trakcie realizacji, m.in. była na stadionie przy ul.Poznańskiej. 
Pytał więc , czy stadion  będzie wykończony i otwarty na wiosnę wraz z 
rozpoczęciem rundy wiosennej. 
Następnie udała się do Starościna , gdzie trwa budowa kanalizacji – występują 
tam problemy z wysokim poziomem wód gruntowych, pytał, czy te problemy 
mogą pojawić się wszędzie na całym odcinku budowy kanalizacji?. 
PoniewaŜ w Starościnie , jest duŜy poziom wód gruntowych i prace z tego tyt. są 
bardzo utrudnione. 
Ponadto komisja udała się na budowane boiska z projektu pn.”Orlik-2012” oraz 
do placówek oświatowych. 
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W wyniku przeprowadzonej wizytacji sugerował , iŜ pilną potrzebą jest  
wykonanie elewacji i remontu starej sali gimnastycznej. 
Pozostali przewodniczący nie sprawozdawali. 
 
Ponadto Przewodnicząca B.Szostak poinformowała, Ŝeby na następną sesję 
przewodniczący przygotowali plany pracy  komisji na 2010r. oraz złoŜyli 
sprawozdanie z pracy komisji w 2009r. zgodnie ze statutem gminy Rzepin. 
 
Ad.6 
Zamknięcie sesji.  
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Barbara 
Szostak o godz. 15.05  zamknęła XLI sesję Rady Miejskiej Rzepinie. 
 
 
Protokółowała:                                                            Przewodniczyła: 
 
M.Szewczyńska                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                            (-) Barbara Szostak 


